



JJIF Ju Jitsu International Federation
World Games Sport and Member of SportAccord/GAISF, IWGA, FISPT

JJAFU JU-JITSU AFRICAN UNION
Member of Association of African Sport Confederations (AASC/UCSA)



The President

Colince TATSA TCHINDA

PO.Box 3416 Yaounde-Messa

Email: tatchico@yahoo.fr

Mob. <+237 699360393><676148067> Tel.<242858700>

31st May, 2016.

Ref. No. <310516-1/JJAFU/P>

To: The JJAFU Members, the JJIF Representative and the JJAFU Presidents' invitees.

INVITATION TO THE JJAFU ELECTIVE GENERAL ASSEMBLY (GA) / AFRICAN CHAMPIONSHIPS / TECHNICAL AND REFEREE COURSES, 17th TO 21st AUGUST 2016, BENONI SOUTH-AFRICA

Dear members and collaborators,

I, the undersigned JJAFU Executive President, hereby invite all of you on behalf of the JJAFU board, for our Elective General Assembly (GA) to be held beside our African Championships 2016 and the Technical/Referee courses, from the 17th to the 21st of August 2016 in BENONI South-Africa.

Following the JJIF special authorization and JJAFU Board decision, all the positions in our Executive Board are officially opened for candidatures, till the 30th of June 2016 at 12 pm. At the same time, the contribution to the Agenda of the GA (already open) will continue till the same deadline. The board has also decided to allow participations by proxy as well as through others communication media.

The official application form for candidacy will be forwarded to you by the JJAFU General Secretary (GS), who will also receive your applications, documents and contributions (pierresamobo@yahoo.fr); which he will forward to us after the deadline.

The election process will mainly based on the actual JJAFU statutes; however, the following important elements linked to the new JJIF reforms are to be taken into consideration:

- The five vice-presidents to be elected from each JJAFU region, are no more the Regional presidents;
- After the Board's election, will be the election of the JJIF/JJAFU regional representatives;
- Despite the 6 months granted to the Continental Unions to conform with the new JJIF statutes, it is very important to have everything ready as soon as possible for the JJIF application to the CIO. Consequently, a committee will soon be set up by the JJAFU board, in order to study both statutes and propose needed changes for approval by the GA as an agenda's item next to the election's one.

The official contact for booking, visa support and administrative details, is M. Sam TONKIN (JJAFU Technical Director, Email: sam@thedojo.co.za), assisted by our GS.

With my best and warmest regards.

Colince TATSA TCHINDA
JJAFU President
JJIF Vice-President



JJIF Ju Jitsu International Federation
World Games Sport and Member of SportAccord/GAISF, IWGA, FISPT

JJAFU JU-JITSU AFRICAN UNION
Member of Association of African Sport Confederations (AASC/UCSA)



The President

Colince TATSA TCHINDA

PO.Box 3416 Yaounde-Messa

Email: tatchico@yahoo.fr

Mob. <+237 699360393><676148067> Tel.<242858700>

31st May, 2016.

Ref. No. <310516-1/JJAFU/P>

Aux Membres et Invités de la JJAFU,

Et le Représentant de la JJIF

**INVITATION À L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ÉLECTIVE (AG) / CHAMPIONNAT D'AFRIQUE / SÉMINAIRE
TECHNIQUE ET D'ARBITRAGE DE LA JJAFU, 17 - 21 AOÛT 2016, BENONI AFRIQUE DU SUD**

Chers membres et collaborateurs,

Je soussigné, président de la JJAFU, vous invite tous au nom du Bureau Exécutif, à honorer de votre présence notre Assemblée Générale Elective (AG) qui se tiendra en marge du Championnat d'Afrique 2016 et des séminaires technique et d'arbitrage, du 17 au 21 août 2016 à BENONI en Afrique du Sud.

Suite à l'autorisation spéciale du bureau de la JJIF, ainsi que des résolutions du bureau de la JJAFU, tous les postes au sein de notre bureau exécutif sont officiellement ouverts à candidatures ; ce jusqu'au 30 Juin 2016 à 24:00. De même, les contributions à l'ordre du jour de l'AG (déjà ouvertes) continueront jusqu'au même délai. Le Bureau a également décidé d'autoriser les participations par procuration, ainsi que par d'autres moyens de communication modernes.

Le formulaire officiel de demande de candidature vous sera transmis par le Secrétaire général de la JJAFU (SG), qui recevra également tous vos documents, candidatures et contributions (pierresamobo@yahoo.fr); lesquels nous seront restitués après la clôture.

Le processus d'élection sera principalement basé sur les statuts actuels de la JJAFU; cependant, les éléments importants suivants, liés aux réformes adoptées par la JJIF sont à prendre en considération:

- Les cinq vice-présidents continentaux élus de chacune des régions de la JJAFU, ne sont plus des présidents régionaux;
- Après le renouvellement du Bureau Exécutif, suivra immédiatement celui des représentants régionaux de la JJIF/JJAFU;
- Malgré les 6 Mois accordés aux Unions Continentales pour s'arrimer aux nouveaux statuts de la JJIF, il est très important que tout soit prêt le plus tôt possible pour la soumission du dossier de la JJIF auprès du CIO. Par conséquent, un comité sera bientôt mis en place par le bureau de la JJAFU, afin d'étudier les deux statuts et proposer les changements nécessaires à l'adoption de l'AG comme point de l'agenda suivant celui de l'élection.

Le contact officiel pour les réservations d'hôtel, l'assistance visa et les détails administratifs, est M. Sam TONKIN (Directeur Technique de la JJAFU, Email: sam@thedojo.co.za), assisté par notre SG.

Sincèrement vôtre.

Colince TATSA TCHINDA

JJAFU President

JJIF Vice-President